
سـرمقـاله

 وقتی در روزشــمار تقویم به ۱۷ مرداد میرســیم ، به یاد "خبرنگار" 
می افتیم ، خبرنگاری که شــب و روز نــدارد ، خبرنگاری که به همه 
نور می دهد و به همه گرما می بخشــد و برای همه سایه می گستراند.  
می گویند خبرنگار و حوزه رسانه شغل پراسترس و دردسرسازی است !   
می گویند این شغل جزو شغل های سخت و زیان آور است ! می گویند 
عمر خبرنگاران معمولا کمتراز سایراقشار جامعه است ! می گویند سالانه 
صدها خبر نگار برای دفاع از حق وحقیقت و رسالت اطلاع رسانی جانشان 
را فدامــی کنند تا بلکه اثری ازخود به یاد بگذارند ! می گویند خبرنگار 
مثل سرباز در حال جنگ باید همیشه آماده باش باشد ! می گویند قلم 
خبرنگار که در قرآن به جایگاه و شــرافت قلم سوگند یادشده ، مقدس 
است .چاقوی دولبه ای است که هم می تواند ببرد وهم می تواند آرامش 
بخشد. می گویند خبرنگار وظیفه دارد اطلاع رسانی کند . نکند صحنه 
ای پیش بیاید و تونروی ! نکند از آرمان واعتقادات پا پس بکشی وهزاران 
اما و اگر . خبرنگاری که باکمترین حق الزحمه وچشــم داشت کار می 
کند ، بیشترین توهین ها و افتراها را به جان می خرد ! روزی نبوده که 
قلب و قلم دردشــان نیابید و برای موضوعی عزاداری وداغداری نکنند.  
یک خبرنگار وگزارشــگر همه حاشــیه ها را به جان می خرد و در همه 
ابعــاد و زمینه ها اظهار نظر می کند ؛ حــال خودحدیث مفصل بخوان 
ازاین مجمل ! چند سالیســت که جایگاه این قشــر تاثیرگذار و عظیم 
جامعه مغفول مانده و در پس بی توجهی مسئولان وحوزه وزارت متبوع 

سرشان در لاکشان فرو رفته و یادی از آن نمی کنند.
باز ۱۷ مرداد اســت و عکســهای یادگاری و لوح تقدیر و .... حال باید 
دید و نظــاره گر بود از قریب به ۸۵ دســتگاه اجرایی چند نهاد یادی 

از آنها می کند و روزشــان را پاس می دارد. نیازی به برگزاری مراســم 
آنچنانی نیســت خبرنگار بــه کادو و هدیه نیاز نــدارد، کمی تکریم و 
احترام  و محبت و ارزش و یک یادکوچک می تواند خســتگی یکسال 
را از تنشــان بزداید. بایستی سوال کرد و پرسید چند درصد خبرنگاران 
بیمه هســتند و احساس امنیت شغلی دارند؟ چند درصد آنها از حقوق 
مکفی برخوردارند؟ چنــد درصد خبرنگاران از آینده کاری خود واهمه 
ندارند ؟ چند درصد آنها دارای رفاه نســبی هســتند ؟ چقدر به اندازه 
کار وتلاششــان دســتمزد و حقوق می گیرند؟ امروز نیاز مردم، دولت 
ومتولیان امر به رسانه و قلم توانای جامعه خبری است. اگر می خواهند 
افکار عمومی همراه شود بایســتی این قشر موردتوجه قرار گیرد ، اگر 
می خواهند ســلامت روانی مردم و فرهنگ عمومی ارتقا یابد چاره ای 
جز ارتقای حوزه اطلاع رسانی و تقویت مبانی رسانه ای وخبری و ابزار 

آن نیست.
امید است برای این قشر عظیم و تاثیر گذار نسبت به حل مشکلات آنها 
در خصوص تعیین تکلیف بیمه همه خبرنگاران و فعالین حوزه رسانه، 
حمایت از تشــکل های مطبوعاتی پیش رو، فراهم ساختن زیرساخت 
رفاه نسبی در خصوص افزایش حقوق ومنابع درآمدی پایدار برای رسانه 
های بخش خصوصی، برگزاری کارگاه ها و دوره های خبری و رسانه ای 
برای ارتقای این حوزه ، تکمیل بانک اطلاعاتی فضای رســانه و خبری 
استان تهران ، درجه بندی خبرنگاران در رده های مختلف و ممتاز و ... 
می تواند تا حدود زیادی به این قشر کمک کند تا بتواند در طول سال 
با مدیران راستین، صدیق ، امین و تلاشگر برای مسئولان و متولیان امر، 

دولت و نظام باشند.
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 گشت رسانه ای و نشست خبری شهرداری کهریزک با اصحاب رسانه

نشست خبری و گشت رسانه ای پروژه های شاخص 
عمرانی، فرهنگی، ورزشــی و خدماتی  شهرداری 
کهریزک با اعتباری بالغ بــر 3750 میلیارد ریال  
باحضور مدیران ارشد اســتان تهران، شهرستان 
ری و بخش کهریزک، فرماندهان نظامی و انتظامی 
و همچنین خبرنگاران و اصحاب رسانه به میزبانی 

شهرداری کهریزک برگزار شد.

این مراســم با تجدید میثاق با شهدای هشت سال 
دفاع مقدس در آســتان مقدس امامزادگان ابراهیم و 
اسماعیل شــهر کهریزک آغاز و با گشت رسانه ای از 
پروژه های متعدد عمرانی، فرهنگی، خدماتی و ورزشی 

شهر کهریزک ادامه پیدا کرد. 
علی کلهر شــهردار کهریزک با گرامیداشــت یاد و 
خاطره شهید صارمی و تبریک روز خبرنگار به فعالان 
در این عرصه اظهار داشت: عدالت مهمترین شاخص 
شهرداری کهریزک در اجرای پروژه های عمرانی است 
و همواره سعی کردیم همه نقاط شهر را یکسان ببینیم. 
وی در تشریح پروژه های شهرداری کهریزک گفت: 
پروژه های تعریض، زیرســازی، آســفالت و هدایت 
آب های سطحی بلوار شهید رئیسی، زیرسازی آسفالت 
و هدایت آب های سطحی معابر منطقه صنعتی احمد 
آباد، تعریض ورودی شــهر کهریــزک در محور قدیم 
تهران-قم، احداث خانه کشــتی و ورزش های رزمی، 
توسعه شــبکه پایش تصویری شهر کهریزک، تجهیز 

ناوگان حمل و نقل عمومی و خودروهای لجســتیک 
شــهرداری، زیرســازی، آســفالت و هدایت آب های 
ســطحی خیابان شــهید امیر عبدالهیــان، تعریض، 
زیرســازی و آســفالت محور مجید آباد، زیرســازی 
آســفالت و هدایت آب های سطحی معابرسطح شهر، 
بهسازی مجموعه ورزشی شهدای قاسم آباد، احداث 
زمین های چمن مصنوعی محله ای، تجهیز ســینما 
غدیر و بهسازی سالن اجتماعات شهرداری با بیش از 
۳۷۵۰ میلیارد ریال اعتبار در سطح شهر کهریزک در 

حال اجراء می باشد. 
او ادامه داد: حضور اصحاب رسانه در شهر کهریزک 
باعث شد تا عملکرد کلیه همکاران در شهرداری دیده 
بشود و هدف از اجرای پروژه ها ایجاد امید و رفاه بین 
شهروندان می باشد و بصورت شبانه روزی خدمت به 

مردم را سرلوحه کار خود قرار داده ایم. 
کلهر شهردار کهریزک گفت: تبلور همدلی و اتحاد 
با حضور مســئولین در شهر کهریزک نمایان است و 

پیشرفت بخش کهریزک در گروی همدلی است. 
لازم به ذکر اســت این مراسم با تجلیل از فعالان و 
پیشکســوتان عرصه خبر و اصحاب رسانه شهرستان 

ری به پایان رسید.
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خبرنگاران  از  تجلیل  آیین 
و اصحاب رســانه شهرستان 
ری بمناسبت روز خبرنگار در 
فخر  تاسیس  تازه  هنرستان 
میزبانی  به  قیامدشت  صادق 
شهر  شــورای  و  شهرداری 

قیامدشت  برگزار شد.

 محمد حقی رئیس شــورای 
شــهر قیامدشــت در آییــن 
تجلیــل از خبرنــگاران گفت: 
نزدیک به ســه سال است که 
در خدمــت مردم هســتیم و 
اتفاقــات خوبــی در این دوره 
در حوزه های مختلف عمرانی 
و رفاهی اتفاق افتاده اســت. او 
افزود: احداث آرامستان یکی از 
است  شهری  مدیریت  وظایف 
ولی اراضی اطراف بدلیل واقع 
پهنه محیط زیست،  شدن در 
اجازه احداث آرامستان را تا به 
امروز به ما ندادند. در خصوص 
گلایــه شــهروندان از نظافت 
شهر، شورای اسلامی به عنوان 
نهاد نظارتی تذکــرات لازم را 
داده است و بزودی با برگزاری 
خدمات  پیمانــکار  مناقصــه 
شهری طی یک ماه آینده این 

مشکل رفع خواهد شد.

یوســف عصمتی نائب رئیس 
قیامدشــت  شــهر  شــورای 
گفت: بودجــه ۲۴۰ میلیاردی 
قیامدشــت در ســال گذشته 

امسال به بیش  از  ۳۶۰ میلیارد 
رسید. او گفت: قضاوت خودم 
در مجموعه شــورای شــهر و 
نظر  از  قیامدشــت  شهرداری 
سلامت مالی، اداری و نیرو در 

سطح استان نمونه هستیم.

عضو  موسوی  مهدی  ســید 
گفت:  قیامدشت  شهر  شورای 
اســرائیل با رســانه خــود به 
دنبال نشــان دادن این است 
که ایران یک کشور تروریست 
است. او تاکید کرد: اگر کاری 
واقعا مثبت انجام شــده مثبت 
بگویید  و اگر کار منفی انجام 
شــده حتما آن را بیان کنید و 
از ابتدای صدر اســلام تهاجم 

فرهنگی بوده است.

حســین ســبحانی گفــت: 
امیدواریم قلم هایی که شــما 
در تعالی شــهر قیامدشت می 
زنید مورد توجه مردم این شهر 
باشــد و تا به امــروز مدیریت 

شهری موفقی به همت اعضای 
شورای شهر قیامدشت داشتیم 
و اصحاب رسانه این را مشاهده 

کردند.
او با بیان اینکه در ۳ ســال 
گذشته در کمیسیون معماری 
بالای ۲۰ جلسه  و شهرسازی 
داشتیم گفت: افزایش طبقات 
کوچــه هایی که قبــلا تراکم 
کمتری داشــت پیگیری و به 
نتیجه رســید و موضوع زمین 
شــهری متأســفانه هنوز حل 
متعددی  جلســات   ، نشــده 
گذاشته شــده ولی تا به امروز 
به نتیجه ای نرســیده است. او 

گفت: زمین های زیر دانشگاه

 آزاد رای دیــوان دارد امــا 
طرحی را به اســتانداری ارائه 
کردیم تا ســرانه های عمومی 
در آنجــا دیــده شــود و اگر 
اســتانداری طرح را بررسی و 
مصوب نکند مردم در آنجا به 

مشکل خواهند خورد.
او گفت: ما با کمبود نیرو در 
مواجه  قیامدشت  شــهرداری 
هستیم و متأسفانه استانداری 
نیرو  بــرای جذب  مجوز لازم 
را بــه ما نمی دهد و بعضا یک 
کارشناس کار چند کارشناس 
را انجام می دهد که همین امر 
باعث کندی کار و پاسخگویی 

به شهروندان می شود.

شهردار  ترکاشــوند  حسین 
قیامدشــت گفــت: در حوزه 
اطلاع رسانی و خبرنگاری اگر 
باید  نباشــد  عزیز  خبرنگاران 
۵۰ نفر دیگر استخدام کنیم تا 

معضلات را ببینیم.
او افــزود: مــا در ســال اول 
پروژه  مدیریت شــهری ۱۴۳ 
افتتاح کردیم و در سال ۱۴۰۰ 
، ۵۶ پروژه با حدود ۲۹ میلیارد 
تومان افتتاح کردیم همچنین 
در سال ۱۴۰۳ نیز ، ۴۴ پروژه 
با اعتبار حــدود ۱۱۳ میلیارد 
تومان در حال انجام اســت. او 
با تاکید براینکه ســال گذشته 
۶۲ درصد از بودجه شهرداری 
عمرانی  حوزه  در  قیامدشــت 
محقق شد افزود: برنامه ۵ سال 
قیامدشت  راهبردی شهرداری 
تنظیم شده و این خط و مشی 
شــهرداری را مشخص نموده 

است.

مشــاور  صائبــی،  محمــد 
اســتاندار و مدیــرکل روابط 
عمومــی و امور بیــن الملل 
اســتانداری تهــران در آیین 
روز خبرنگار شــهر قیامدشت 
خبرنگاران  زحمــات  گفــت: 
ماندگار است و باعث می شود 
نقاط قوت و ضعــف در کنار 
هم باشــند تا عملکرد مدیران 
به نمایش گذاشــته شود. وی 
افزود: عرصــه فضای مجازی 
بســیار گسترده است و دارای 
اثرات مثبت و منفی اســت و 
را درگیر کرده  کلیه جامعــه 
فضای  از  اســتفاده  و  اســت 
مجازی برای پیشــبرد اهداف 
موجب تعالی سازمان ها شده 

است.
صائبی ادامــه داد: در حوزه 
نقدها  همیشه  ری  شهرستان 
منصفانه بوده اســت و از کلیه 
روابط عمومی ها که با جان و 
دل با خبرنگاران ارتباط دارند 

تشکر می کنم .
های  حمایــت  افــزود:  وی 
شــورای  اعضای  و  شــهردار 
اســلامی شــهر قیامدشت از 
مدیر روابط عمومی شهرداری 
همکارانشــان  و  قیامدشــت 
ســتودنی اســت و نشــان از 
درک بالای مدیریت شــهری 
روابط  حــوزه  از  قیامدشــت 

عمومی است.
با  مشــاور اســتاندار تهران 
اشــاره به انتصاب مدیر روابط 
عمومی شــهرداری قیامدشت 
بــه عنوان مشــاور شــهردار 
ادامه داد: شــهر قیامدشت در 
شورای  رییســه  هیات  حوزه 
عمومی  روابــط  هماهنگــی 
های اســتان تهران نیز نقش 

تاثیرگذاری دارد.

بمناسبت  گرامیداشت  روزخبرنگار؛

عکس: مهدی باعرب
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استاندار تهران ؛ 

رضایت مردمی از مدیریت شهری باقرشهر قابل تقدیر است 

18 پروژه مدیریت شهری باقرشهر در 
حوزه های عمرانی و خدماتی رونمایی و 
5 پروژه با حضور استاندار تهران مورد 

بهره برداری قرار گرفت.
آئین افتتاح و بهره برداری از پروژه های 
عمرانی و خدماتی شهرداری باقرشهر با 
حضور علیرضا فخاری استاندار تهران، 
ویژه  فرماندار  باب الحوائجــی  مهدی 
سیاسی  معاون  نایبی  ری،  شهرستان 
امنیتی اســتانداری تهــران، کیهان 
استاندار، صائبی  مدیر حوزه  و  مشاور 
مدیــرکل روابط عمومی اســتانداری 
تهران، حجت الاسلام والمسلمین باقری 
امام جمعه کهریزک، گراوند بخشــدار 
و سایر مسئولین شهرستان  کهریزک 
ری در سالن عطر یاس باقرشهر برگزار 

شد.

تأکید استاندار تهران بر بروز
 تحول در باقرشهر

علیرضا فخاری اســتاندار تهران در حاشــیه آئین 
افتتاح پروژه های عمرانی شــهرداری باقرشهر، اظهار 
داشت: توفیق شد تا با سفر به باقرشهر شاهد تحویل 
خوب، عظیم و بابرکت در حوزه های مختلف شــهری 

باشیم.
وی افــزود: در پــی خیــز بلند عمرانی باقرشــهر 
دسترسی های قابل توجهی در زمینه کاهش ترافیک 
با ایجاد پل روگذر، تعریض خیابان ها، اصلاح هندسی 
خیابان ها و نیز انجام خدماتــی در معابر و خیابان ها 
ایجاد شــده که باعث وجود آرامــش روحی و روانی 

شهروندان شده است.
اســتاندار تهران در ادامه گفت: ســاخت رخت کن 
کــه مکمــل مجموعه ورزشــی اســت و همچنین 
دسترســی هایی برای ســهولت تردد به روســتاهای 
هم جــوار از جمله خدماتی اســت کــه در این دوره 

مدیریت شهری به منصه ظهور رسیده است.
فخــاری تصریح کرد: تــلاش و همت شــهردار و 
مجموعه مدیریت شــهری باقرشــهر موجب شد که 
باقرشهر به عنوان شهر سنتی و ماندگار توأم باعزت و 
قهرمان پروری قرار بگیرد و این شهر در جایگاه رفیع 

خود حفظ شود.
فخــاری بیان کرد: شــاهد ســرمایه گذاری ۲۵۰۰ 
میلیارد ریالــی در فاصله زمانی کوتــاه بودیم که با 
همت شهردار باقرشهر اجرایی شده و ۳۵۰۰ میلیارد 
ریال پروژه دیگر نیز تا ۲ ماه آینده آماده بهره برداری 

خواهد شد.
وی تأکید کرد: در باقرشهر شاهد همکاری، هم فکری 
و پشتیبانی مردم عزیز باقرشهر بودیم که بر این اساس 
از زحمات مدیریت شهری باقرشهر قدردانی می کنم؛ 
زیرا که نقطه امید اســت و این میزان از همراهی در 

سطح استان تهران بی سابقه است.
اســتاندار تهران در پایان خاطرنشــان کرد: با نگاه 
بلند شــهردار باقرشــهر و مجموعه مدیریت شهری 
پروژه هایی بزرگی نشان شده که در آینده در خصوص 

این تدابیر و تصمیمات تصمیم گیری می شود.

بهره برداری از 3500 پروژه عمرانی 
دیگر تا 2 ماه آینده در باقرشهر 

مرتضی همتی شــهردار باقرشــهر در حاشیه آئین 
افتتاح پروژه های شهرداری باقرشهر، ضمن قدردانی از 
همراهی مردم و تلاش شبانه روزی همکاران مدیریت 
شــهری، اظهار داشــت: در این دوره مدیرت شهری 
باقرشــهر رکورد اجرای کار عمرانی، کار شهرداری و 

برآیند کار زده شد.
وی افزود: مدیریت شهری با همکاری و همراهی به 
نتیجه مطلوب می رســد و این همکاری در شهرداری 
باقرشــهر با اجرای پروژه های متعدد به منصه ظهور 
رسید. در شهرداری باقرشــهر کوتاه ترین زمان برای 
اجرای مهمترین کارها صرف شد و پروژه های معطل 

مانده در حداقل زمان ممکن به مرحله اجرا رسید.
همتی ابراز داشت: پروژه های تکمیل شده باقرشهر 
با اعتباری بالغ بر ۲۵۰۰ میلیارد ریال ظرف چند ماه 
انجام شد و تا ۲ ماه آینده بخش دیگری از پروژه های 
عمرانی باقرشــهر با اعتباری بالــغ بر ۳۵۰۰ میلیارد 

ریال آماده بهره برداری می شود.
شهردار باقرشهر در پایان خاطرنشان کرد: اجرای ۵ 
هزار میلیارد پروژه عمرانی در ۶ ماهه نخســت سال 
در ســطح شهر باقرشــهر رکورد بسیار خوبی است و 
همکاران مجموعه مدیریت شهری به واسطه اقدامات 

صورت گرفته شایسته تقدیر هستند.

افتتاح بولوار سفیر امید با 475 
اعتبار ریال  میلیارد 

آئین افتتاح " بولوار ســفیر امید" با حضور استاندار 
تهــران، فرماندار ویــژه شهرســتان ری، امام جمعه 
باقرشــهر، بخشــدار و جمعی از معاونــان و مدیران 

استانداری تهران برگزار شد.
گفتنی اســت پروژه بهســازی "بولوار سفیر امید" 
به رغم تمامی حساســیت ها و دشــواری ها با توجه 
به لزوم تسهیل دسترســی شهروندان با ابعاد ۲ هزار 
متر طــول در ۱۳ متر عرض؛ با اعتباری بالغ بر ۴۷۵ 

میلیارد ریال به بهره برداری رسید.

عملیات عمرانی این پروژه با ۲۲ هزار و ۶۰۰ مترمربع 
تراش آسفالت، ۶۶۰۰ مترمکعب خاک برداری، ۲۵۰۰ 
مترمکعــب بلوکاژ، ۲۹ هزار کیلوگــرم آرماتوربندی، 
۱۱۰۰ مترمکعب بتن ریزی شــانه راه، ۱۵۶ مترمربع 
اســلب گذاری، ۲۲ هزار و ۶۰۰ مترمربع لایه ماسه 
آسفالتی و نیز ۲۲ هزار و ۶۰۰ مترمربع بیندر و توپکا 

اجرایی شد.
در این پرژه  ۶ هزار متر خط کشی ترافیکی در معبر 
انجام و علاوه بر پاکســازی حریــم راه از نخاله های 

ساختمانی ، ۴۵۰ اصله نهال نیز کاشته شد.

آغاز بهره برداری از پروژه بهسازی 
باقرشهر در  شهرسنگ 

این پروژه شــامل اقداماتی از قبیل خشکه چینی، 
روکش آسفالت، جدول گذاری، احداث فضای سبز و 
روشنایی اســت که در طول ۱۲۰۰ متر و عرض ۲۵ 
متر با اعتباری بالغ بر ۳۳۰ میلیارد ریال در دســتور 

کار قرار گرفت.
پروژه بهسازی شهرسنگ با اجرای ۶۸۰۰ متر مربع 
کفپوش بتنی، ۱۸ هزار متر مربع آسفالت، ۷۲۰۰ متر 
خط کشی ترافیکی، ۴۸۰۰ متر جدول گذاری، ۲۴۰۰ 
متر اجرای نهر، ۹۶ پایه چراغ روشــنایی و ... به اتمام 

رسیده است.

 خیابان شهدای وطن افتتاح شد

عملیات عمرانی بهســازی خیابان شهدای وطن به 
عرض ۳۰ متر و طول ۲۵۰ متر در خیز بلند عمرانی 
باقرشهر با اعتباری بیش از ۳۵ میلیارد ریال به منظور 

آماده سازی، زیرسازی و جدول گذاری اجرایی شد.
در این پروژه ۳ هزار متر مکعب خاکبرداری، ۱ هزار 
متر جدول گذاری، ۵ هزار مترمربع آســفالت، ۱۳۰۰ 
متر خط کشــی ترافیکی، ۵۰ متر اجــرای نهر و ... 
اجرایی شده است که در راستای تسهیل عبور و مرور 

شهروندان در قطب اقتصادی باقرشهر است.
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اصلاح هندسی ورودی خیابان فلسطین 
استاندار با حضور 

 پــروژه "اصلاح هندســی ورودی خیابان فلســطین" 
بــا هدف کاهش بــار ترافیکی در منطقه، ســهولت تردد 
و کاهــش تصادفات در خیــز بلند عمرانــی مورد توجه 
شهرداری باقرشــهر با اعتباری بالغ بر ۸۱ میلیارد و۶۰۰ 

میلیون ریال افتتاح شد.
ایــن پروژه ۳۰۰ متر طول و  ۱۵ متر عرض دارد که در 
راستای ایمن سازی این محور و بهسازی معبر ۱۰۹۴ متر 
مکعب خاکبــرداری، ۸۵۰ متر مربع کفپوش بتنی، ۹۲۰ 
متــر مربع بلوکاژ، ۲۵۰۰ متر جدول گــذاری، ۵ المان و 
۴ برج نوری، ۲۷۰۰ متر آســفالت، ۱۸۰۰ متر خط کشی 
ترافیکی، ۲۲۰۰ مترمربع فضای ســبز و ... اجرایی شــده 
اســت. گفتنی است اصلاح معبر ورودی خیابان فلسطین 
تاثیر بسزایی در برطرف کردن ترافیک بلوار شهید رجایی 

خواهد داشت.

رختکن زمین فوتبال فدک به 
رسید  بهره برداری 

رختکن زمین فوتبال فدک با هدف رفاه حال ورزشکاران 
باقرشــهری، ظهر امروز با حضــور اســتاندار تهران، در 
مســاحتی بالغ بر ۴۴۰ متر مربــع در دو طبقه و دو فاز 

اجرایی شد.
این پروژه با اعتباری در حدود ۸۸ میلیارد ریال شــامل 
۴ باب رختکن، ۳۱ چشمه سرویس بهداشتی  و دوش، ۸ 
واحد انباری، ۱ باب اتاق داوران است که همراه با کفپوش 

محوطه و تجهیز موتورخانه اجرایی شده است.

 خرید تجهیزات آتش نشانی شهرداری 
باقرشهر با اختصاص 114 میلیارد ریال اعتبار

 در راســتای تکمیل و تجهیز ســازمان آتش نشــانی 
شــهرداری باقرشهر با اختصاص ۱۱۴ میلیارد ریال اعتبار 

در زمینه خرید ناوگان و بروزرسانی تجهیزات اقدام شد.
بر این اســاس شــهرداری باقرشــهر از محل اعتبارات 
اختصاص یافته نســبت به خرید ۴۰ ست لباس عملیاتی 
بالی کلیر)مقاوم در برابر آتش(، تهیه و تجهیز ۲ دســتگاه 
خودرو پادرا )تجهیزات کامل(، خرید دستگاه شارژ تنفسی 
برند پتری ایتالیا همراه با کامین محافظ شارژ سیلندرها، 
خرید ۲ دســتگاه توربوفن )برند رزبنــاور اتریش(، خرید 
تجهیزات خرد آتش نشــانی و نیز خریــد و تجهیز کاپرا 

فرماندهی آتش نشانی اقدام شد.

بهره برداری از نوسازی و بهسازی سیستم 
رایانه و شبکه شهرداری باقرشهر 

پروژه "نوســازی و بهســازی سیســتم رایانه و شبکه 
شــهرداری" در راســتای نوسازی اتاق ســرور و تعویض 
سیستم های فرسوده با اعتباری بالغ بر ۹۵ میلیارد ریال 

به بهره برداری رسید.
در این پروژه خرید ۱۸۰ دســتگاه سیســتم رایانه نو، 
ساماندهی ومانیتورینگ ســرورها، نوسازی کامل شبکه 
داخل ساختمان، نوسازی کامل اتاق سرور با استانداردهای 
روز، اجــرای ۱ هزار متر فیبر نــوری، ارتقای ۲/۵ برابری 
پهنای باند، جداســازی شــبکه اینترنت از شبکه اصلی و 
تفکیک ســویچ های طبقات با کابل نوری  در دستور کار 

قرار گرفت.
پروژه "ســالن جلسات شــهید ســلیمانی" شهرداری 
باقرشــهر با اختصاص اعتباری در حدود ۱۰ میلیارد ریال 

تجهیز و مورد بهره برداری قرار گرفت.
در این پروژه علاوه بر بازســازی کامل ســالن در زمینه 
تعویض سیســتم صوت حرفه ای، تعبیه سیستم تصویر 
برداری اتوماتیک، تعویــض صندلی، تعویض کف پوش و 

ارتقاء سیستم روشنایی اقدام شد.

نوسازی ناوگان موتوری شهرداری 
با 174 میلیارد ریال اعتبار باقرشهر 

نوســازی ناوگان موتوری یکی از ملزومات مهم و اثرگذار 
در کیفیت ارائه خدمات به شــهروندان است؛ لذا در خیز 
بلند عمرانی شــهرداری باقرشهر این مهم مورد توجه قرار 
گرفت و با اختصاص ۱۷۴ میلیــارد ریال در زمینه خرید 
ماشــین آلات و تجهیزات نقلیه و موتوری اقدام شــد. در 
این راســتا در شهرداری باقرشهر، ۲ دستگاه وانت کاپرا، ۲ 
دستگاه وانت پادرا، ۲ دستگاه موتور سیکلت آتش نشانی، 
۲ دستگاه نیســان )بالابر-کمپرسی(، ۳ دستگاه کامیونت 
هیونــدای )جرثقیــل - تانکر-کامیونت(، ۱دســتگاه ون 
تشریفات هیوندا، ۱ دستگاه پرشیا، ۲ دستگاه سمند سورن 

و ۲ دستگاه وانت دو کابین البرز خریداری شده است.

اختصاص 130 میلیارد ریال اعتبار برای 
رسیدگی به روشنایی و مبلمان شهری

در خیز بلند عمرانی شهرداری باقرشهر بر اساس رصد و 
بررسی های صورت گرفته در بازدیدهای میدانی مهندس 
همتی شــهردار باقرشهر از سطح شــهر، پروژه "بهسازی 
روشنایی و مبلمان شــهری" تعریف و در برنامه گنجانده 
شــد. این پروژه در ۳ بخش روشنایی سطح شهر، مبلمان 
شهری و نورپردازی با اعتباری بالغ بر ۱۳۰ میلیارد و ۸۳۰ 
میلیون ریال در دســتور کار قرار گرفت و بر این اســاس 
پس از نصب ۲۲۵ پایه روشــنایی، در نهایت بلوار شــهید 
رجایی، خیابان فلسطین، خیابان ۳۰ متری شرقی و غربی ، 
خیابان ۲۲ بهمن، خیابان نواب، خیابان یادگار امام، زیرگذر 
تقاطع غیر همســطح و معابر و خیابان های سطح شهر با 
۷۷ میلیارد ریال اعتبار روشن و نیز با بیش از ۴۳ میلیارد 

ریال نورپردازی شد.
در زمینه بهســازی مبلمان شــهری نیــز در حدود ۱۰ 
میلیارد ریال بابت تهیه المان های جدید هزینه شده است.

اجرای عملیات "بهسازی خیابان انرژی" 
پس از سال ها مطالبه شهروندان

این پروژه پس از سال ها مطالبه و درخواست شهروندان؛ 
با هدف تسهیل تردد و دسترسی شهروندان و صنعتگران 
به داخل باقرشهر در خیز بلند عمرانی شهرداری باقرشهر 
در دستور کار قرار گرفت. فاز نخست این پروژه با اعتباری 
۸۰ میلیارد ریال آغاز به کار کرده و تاکنون آماده ســازی 
بستر پروژه در مساحتی بالغ بر ۹۳۰۰ مترمربع انجام شده 
است.بر اساس برنامه ریزی انجام شده میزان زیرسازی این 
پــروژه ۱۴۰۰ متر مکعب و خاکبرداری ۲۸۰۰ مترمکعب 

تعیین شده است.

11700 متر از خیابان ها و معابر 
شد آسفالت  باقرشهر 

در خیز بلنــد عمرانی شــهرداری باقرشــهر، ۸۲۲۰۰ 
مترمربع از خیابان ها و معابر شهر باقرشهر با اعتباری بالغ 
بر ۳۱۰ میلیارد ریال اعتبار روکش و لکه گیری آســفالت 
شد. در این اقدام، خیابان نواب، خیابان ۲۲ بهمن شمالی 
و جنوبی، خیابان ارغوان، خیابــان ورودی و خروجی ۳۰ 
متری، خیابان خروجی آفتاب ، خیابان موســی بن جعفر، 
خیابــان بیک محمدی، خیابان شــهدای نیروگاه خیابان 
قدس، خیابان ولیعصر، خیابان موسی صدر غربی و شرقی 
و میدان پاسداران به طول تقریبی پروژه ۱۱۷۰۰ متر و به 

عرض ۷ متر لکه گیری و آسفالت شد.

8500 متر از معابر و خیابان های 
باقرشهر جدول گذاری شد

در راستای خیز بلند عمرانی باقرشهر پروژه جدول گذاری 
ســطح شهر با اعتباری بالغ بر ۱۵۵ میلیارد ریال در طول 
۸۵۰۰ متر اجرایی شده است. گفتنی است تا به امروز در 
خیابان های یادگار امام، ۲۲ بهمن شمالی، ۳۰ متری امام 
خمینی، ۲۴ متری طالقانی ، کاشــانی، شهید اسماعیلی، 
صاحب الزمان ، لاین کندرو بلوار شــهید رجایی  و شهید 

چله دوان اصلاح جدول گذاری اجرایی شده است.

خشکه چینی در 9 هزار متر مربع از 
باقرشهر شهر  سطح 

خشــکه چینی ســطح شــهر در خیز بلند عمرانی در 
مســاحتی بالغ بر ۹ هزار متر مربع با اعتباری بالغ بر ۸۵ 
میلیارد ریال به بهره برداری رســیده است. خشکه چینی 
در سطح شهر باقرشهر در خیابان یادگار امام، خیابان ۲۲ 
بهمن شــمالی، خیابان ۲۴ متری طالقانی، خیابان نواب و 

خیابان کاشانی اجرایی شده است.

بهسازی بوستان ها در باقرشهر با 7 
اعتبار ریال  میلیارد 

خیز بلند عمرانی شهرداری باقرشهر در حوزه ارائه خدمات 
به شهروندان با اجرای پروژه بهسازی بوستان هاگام 

ارزشمندی برداشته و با اعتباری بالغ بر ۴۷ میلیارد ریال 
درزمینه بهسازی کامل فضای سبز، مبلمان و آسفالت اقدام 
نموده است. در این پروژه بهسازی و بازسازی بوستان ارغوان، 
اجرای روکش آسفالت بوستان عطر سیب و اجرای  آسفالت 

پیست دوچرخه سوار بوستان فدک به بهره برداری رسید.

اماکن ورزشی و ورزشگاه های شهرداری 
باقرشهر بهسازی شد

ایــن پروژه از جملــه پروژه های مهــم و اثرگذار و مهم 
در خیــز بلند عمرانی و اجرای ویژه برنامه های ورزشــی 
و فرهنگی محسوب می شــود که پس از چندین سال با 
اختصــاص اعتباری بالغ بــر ۵ / ۱۴ میلیارد ریال اجرایی 
شــد. در این مرحله از پروژه، شهرداری باقرشهر در زمینه 
بهسازی ورزشگاه فدک، بهسازی ورزشگاه غدیر و بهسازی 
ورزشگاه عطر ســیب اقدام نمود و در برگزاری بزرگترین 
رویداد ورزشی اســتان تهران "جوان پهلوان" مورد بهره 

برداری قرار گرفت.
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برگزاری چهارمین دوره المپیاد ورزش روستایی در شهرستان ری

حســین یوســف زاده رئیــس اداره ورزش و جوانان 
شهرستان ری در حاشیه این مراسم با بیان اینکه هدف 
از المپیاد ورزش روســتایی کشف اســتعدادهای برتر و 
همگانی کردن ورزش می باشــد گفــت: در این دوره از 
مسابقات ۲۹ رشته ورزشی که ۱۵ رشته مختص آقایان 
و ۱۴ رشته مختص بانوان می باشد طی ۱۴ روز به برگزار 

مسابقات خواهند پرداخت. 
او ادامه داد: المپیاد روستایی در ۱۴روز انجام شد و در 
پایان اختتامیه از تمامی دهیاری های برتر بخشداران که 
مشارکت قوی و حداکثری داشتند و ورزشکاران و آنهایی 
که به عنوان نخبه ورزشــی توسط هیئت های ورزشی 

معرفی می شوند تجلیل لازم را  به عمل خواهیم آورد. 
وی افزود: این نتیجه و تلاشــی که ورزشکاران در این 
دوره از المپیاد انجام خواهند داد و ســال گذشــته هم 
از همیــن المپیاد و از نتایج همیــن المپیاد ۴ تا تیم از 
شهرســتان ری از مناطق قاسم آباد تهرانچی، در رشته 
فوتسال و طناب کشی و چوب کشی به عنوان تیم برتر 

استان تهران در سطح کشوری معرفی شدند. 
یوســف زاده گفت: المپیاد ورزش های روســتایی به 
منظور اســتعدادیابی و پویاسازی جوانان شکل می گیرد  
که در این زمینه با کمک دستگاه های اجرایی و خدماتی 
اقدامات شایسته ای صورت گرفته لذا امیدواریم تبلور این 

جشنواره را در قهرمانی ورزشکاران شاهد باشیم. 
در پایان گفتنی اســت که افتتاحیه چهارمین المپیاد 
ورزش روســتایی در سالن چندمنظوره ورزشی شهدای 
انور محله دولت  آباد با حمل مشعل توسط امیر محمد 
زنجانی عضو تیم ملی اســکیت نوجوانان ایران و قرائت 
سوگند نامه المپیاد ورزش روستایی توسط زهرا عباسی 
بانوی کوهنورد اهل شــهرری که بــه تازگی قله کازبک 

گرجستان را فتح کرده بود برگزار شد.
لازم به ذکر اســت که چهارمیــن دوره المپیاد ورزش 
روستایی به همت اداره ورزش و جوانان شهرستان ری، 
بخشداران، دهیاری ها و هیئت های ورزشی برگزار شد.

چهارمین دوره المپیاد ورزش روستایی شهرستان ری با حضور حجت الاسلام ابراهیمی امام جمعه موقت شهرستان ری، حسین یوسف زاده رئیس اداره 
ورزش و جوانان شهرستان ری، داورزنی رئیس هیات ورزشهای روستایی وبازیهای بومی محلی استان تهران، روسای هیئتهای ورزشی، دهیاران روستاهای بخش های 

تابعه، قهرمانان، مربیان، ورزشکاران در سالن چندمنظوره ورزشی شهدای انور دولت آباد برگزار شد.

           قابل توجه مسئولین شهرستان ری؛

عصرجوان ماهنامه
  شماره هشتاد و یکم / سال 1403 / مرداد ماه
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شهرری سلطان کشتی آزاد 
در استان تهران و توابع است

به قول یکی از مربیان کشتی" تمام عمر  و وقتش را وقف کشتی کرده است و برای خانواده اش به اندازه 
کشتی وقت نگذاشته است و درحال حاضر علم کشتی آزاد شهرری در دستان اوست " این حرفها 
درباره ابراهیم خیراله زاده مربی و پیشکسوت ارزنده کشتی ایران و شهرری است که بین اهالی کشتی 
به آقا ابی یا عمو ابی معروف است. باشگاهش در 13 آبان در جنوبی ترین منطقه پایتخت قرار دارد و 
نامش صدری است وقتی وارد سالن کشتی میشوی ورودی آن پر از عکسهای نام آوران و کشتی گیران 
در دهه های مختلف است که هر کدامشان بیانگر زحمات و تلاش های این مرد خستگی ناپذیر است.

ابراهیم خیراله زاده مربی سازنده و پیشکسوت کشتی آزاد:

آقا ابی با بوسه بر تشک کشتی وارد سالن می شود، دیواره 
های سالن از عکسهای پهلوانان کشتی چون جهان پهلوان 
تختی، عبدالحسین زارع و عبداله موحد رنگ و بوی خاصی 
گرفته است. در این بین عکس علیرضا دبیر توجه مرا جلب 
می کند او که مربی سازنده قهرمان المپیک و جهان و رئیس 
فدراسیون فعلی کشــتی بوده است درباره او می گوید: علی 
یکی از شاگردان سمج و باهوش من بوده است و خداراشکر 
با همت والا و بالایی که داشت توانست در رقابتهای مختلف 
افتخارآفرینی کند و زحمات بنده، سایرمربیان و خانواده اش 
را به ثمر بنشــاند. او ادامه داد: برای من مایه ابهت است که 
دبیر از باشگاه صدری به چنین جایگاهی در کشتی رسیده 
است و خداراشکر همیشه به کشــتی گیران نگاه ویژه تری 
داشــته است چراکه خودش از جنس آنان است و هم و غم 
آنان را درک می کند و به نظر من به دور از همه حواشی که 
همیشه با اوست در امر  مدیریت نیز موفق عمل کرده است.

آقا ابی گفت: شــهرری و جنوب تهران پر از استعدادهای 
ناب در رشته کشتی آزاد مثل دبیرهاست اما متاسفانه امروزه 
بسیاری از خانواده ها تمکن مالی بالایی ندارند و فرزندانشان 
بعــد از مدت کوتاهی مجبور به ترک باشــگاه می شــوند و 
مجبور هستند برای گذران زندگی دست پدران و مادرانشان 
را بگیرند هر چند باشگاه از بسیاری از بچه های کم برخوردار 

هزینه باشگاه نمی گیرد.
او با بیان اینکه عدم حمایت از اســتعدادهای کشتی باعث 

شده اســت کشتی شهرری در این ســالها افت کند گفت: 
شهرری سلطان شهرهای تهران و توابع است اما جای تاسف 
دارد که در سالیان گذشته مدیران بی تجربه و بی کفایت در 
راس هیئت کشتی قرار گرفته اند که با نداشتن برنامه ضربه 
مهلکی به بدنه کشتی زده اند که جبران آن نیاز به زمان دارد.

آقا ابی ادامه داد: خداراشکر اکنون آقای میرجعفری رئیس 
هیئت کشتی که از فرزندان ری و مدیران بومی می باشد در 
کنار همکارانشان دغدغه کشتی ری را دارند و در این دو سال 
با برگزاری مسابقات مدون و منظم توانسته اند جان دوباره 
ای به کشتی ری بدهند و از مسئولان استانی و شهرستانی 
به عنوان یک پیشکسوت درخواست دارم که به مربیان پایه 
و سازنده نگاه ویژه تری داشته باشند چرا که تربیت کشتی 

گیرانی که بتوانند در آوردگاههای مختلف مقام کسب کنند 
و پرچم ایران و شهرری را بالا ببرند در دستان آنهاست و به 
نظر بنده فدراسیون می تواند با تعیین حقوق و مزایا مربیان 
را تشــویق کند تا بدون اســترس و دغدغه مالی به کشف 

استعدادها بپردازند.
آقــا ابی حرفهایش پر از درس آموزنده اســت و نمی توان 
تجربه ۵۰ ساله او را در این مطلب گنجاند اما باید گفت در 
طول عمرش کشتی گیران باهوش و مدال آوری را وارد دایره 
طلایی کرده است که به تازگی یکی از آنها نوجوان ۱۵ ساله 
ای است که موفق به کسب مقام نایب قهرمانی در مسابقات 
نونهالان آســیا شده است که در ادامه پای صحبتهای صدرا 

فولازاده جوان آینده دار می نشینیم.

 صدرا فولادزاده کشــتی گیر ۱۵ ساله ای 
اســت که از سن ۱۰ ســالگی پا به میدان 
کشتی ازاد گذاشــته است و اکنون۳ سال 
است که زیر نظر مربی سازنده آقای خیراله 

زاده مشغول به تمرین است، 
او دراینباره می گویــد: آقا ابی در تمرین 
دادن بسیار سختگیر و جدی است و با هیچ 
کسی شوخی ندارد و ما کشتی گیران سعی 
می کنیم در مسابقات مختلف همیشه نکات 
ریز و آموزنده ایشان را اجرا کنیم. او علیرضا 
دبیر را الگوی خود در کشتی معرفی می کند 
و می گوید: از آقای دبیر بسیار شنیده بودم 
و روحیه جنگندگی او در کشتی مثال زدنی 
است و به این دلیل می خواهم مثل او برای 
کشورم افتخارآفرینی کنم و همچنین وقتی 

در اردوی انتخابی تیم ملی بودم همیشــه 
با کشــتی گیران پدرانه برخورد می کنند 
و فضای بســیار خوبی برای بچه ها آماده 

می کنند.
او ادامه داد: بعد از کســب نایب قهرمانی 
مربیان و پیشکســوتان کشــتی در مراسم 
تجلیل از بنده حضور داشتند که جا دارد از 
کلیه آنان بخصوص آقای خیراله زاده، آقای 
میرجعفــری رئیس هیئت کشــتی، آقای 
سبزعلی و در نهایت از زحمات پدر و مادرم 

تشکر کنم.
او در پایان گفت: کســب مدال المپیک 
آرزویم اســت و انشالله بتوانم مرام قهرمان 
ماندن را در خود تربیت کنم چراکه قهرمان 

شدن از قهرمان ماندن بسیار آسان است.

عصرجوان    شماره هشتاد و یکم / سال 1403 / مرداد ماه ماهنامه

گزارش: مهدی محمدی

کسب طلای المپیک
آرزوی مــن است 
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آئین گرامیداشــت خبرنگاران  شهرستان ری با حضور 
مرتضی علوی سرپرســت اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی و 
جمعی از اهالی رسانه در مجتمع فرهنگی، هنری ابوالفتوح 
رازی برگزار شــد. مرتضی علوی در ابتدای سخنان خود 
ضمــن تبریک روز خبرنــگار گفت: بازگشــت حاکمیت 
فرهنگی، هنــری در این حوزه به اداره فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی توسط اهالی هنر و مطالبه گری اصحاب دغدغه مند 
خبر و رســانه صورت می گیرد و ما به این مهم دست پیدا 
خواهیم کرد. وی به برنامه های شــاخصی فرهنگی هنری 

اشاره داشت و افزود: اداره فرهنگ و ارشاد
         اسلامی کمک شایانی به رشد و پیشرفت در حوزه 

         فرهنگ و هنر اعم از موضوعات شعر و ادبیات،
          سینما و نمایش هنر های تجسمی و سایر

 هنر ها که می تواند تاثیر بسزایی در رشد و تعالی جامعه 
 به ویژه جوانان و نوجوانان داشــته باشــد دارد. مرتضی 

علوی از شکل و محتوای اطلاع رسانی سخن گفت و افزود: 
اگــر یک نگاه اجمالی به حوزه خبــر قبل از انقلاب و بعد 
از انقلاب داشــته باشیم تفاوت ها را مشاهده خواهیم کرد. 
نقش خبر امروز برای کســی پوشــیده نیست و خیلی از 
اتفاقــات امروز با حضور خبرنگاران انعکاس پیدا می کند و 
واقعیت ها را انتشار می دهند که با هیچ کاری قابل مقایسه 
نیست. او در خصوص جایگاه خبرنگاران گفت: خبرنگاران 
طلایه داران ســپاه امام زمان )عج( و پیش قدم در این راه 
هســتند و امروز در غزه شــاهدیم که خبرنگاران در خط 
دفاع مقدس به شــهادت می رســند. علوی خاطر نشــان 
کرد: شهرســتان ری حقیقتا ظرفیت بسیار عظیمی دارد 
که انشــاالله با یک تعامل سازنده ای که بین اصحاب رسانه 
ایجاد خواهد شد جریان مطالبه گری را شروع خواهیم کرد 
و ظرفیت های شهرستان را نشان خواهیم داد. در پایان این 
مراسم از اصحاب رسانه شهرستان ری تقدیر به عمل آمد.

اولویت برنامه های ارشاد در راستای رشد و پیشرفت

جوانان و نوجوانان در حوزه فرهنگ و هنر می باشد

مشکل تأمین آب و برق فشافویه 
زیرساختی و مربوط به زمان حال نیست

فرماندار ویژه شهرستان ری در ارتباط با این 
موضوع با اشاره به مشکلات بوجود آمده برای 
شــهروندان ساکن در بخش فشــافویه عنوان 
کرد: مشکل تأمین آب شرب در بخش فشافویه 
مربوط به سال های قبل بوده و در بخش ایجاد 
زیرســاخت های لازم باتوجه بــه معیارهایی 
همچون رشد بالای جمعیت در این منطقه و 
افزایش نیاز به آب در بخش مسکونی متأسفانه 
کوتاهی هایی از ســوی برخی از دستگاه ها و 
مســئولین وقت صورت گرفته که سبب شده 
است امروز این مشــکلات به شکلی جدی تر 

نمود یافته و موجب نارضایتی عمومی گردد.
بــاب الحوائجی افزود: رشــد بالای جمعیت 
ســاکن در منطقه بویژه بالابــودن آمار اتباع 
خارجــی که در تعیین ســرانه ها مدنظر قرار 
گرفته نمی شــود، عدم تأمین آب از سدهای 
ذخیره ای بالادســت، تأمین کامل آب منطقه 
بوسیله چاه های عمیق حفر شده، عدم اجرای 
کامل و تحقق اهداف مقرر در طرح آبرســانی 
رینگ قمربنی هاشم »ع«، کمبود زیرساخت 
ها، وجود انشــعابات غیرمجاز و اوج شــدید 
مصرف آب و بــرق در روزهــای اخیر بدلیل 
گرمای بی ســابقه هوا در کشــور بویژه نقاط 
جنوبی شهرســتان بدلیل همجواری با نقاط 
کویــری از جملــه دلایل بوجــود آمدن این 

مشکلات می باشد.
وی اضافه کرد: با عنایــت به اینکه موضوع 
مربوط به ســال های قبل بوده و هربار با بروز 

قطعی ها اقدامات مقطعی و سطحی صورت 

می گرفته اســت، امروز میبایست با برنامه 
ریزی مناسب و ساخت و بهره برداری از طرح 
های زیرساختی مشکل را حل نموده و درصد 
حاشــیه امنیت تأمین آب و برق کافی جهت 
مصــرف در بخش های مســکونی، صنعتی و 
کشاورزی در سطح بخش فشافویه را بالا ببریم .

بعضی ها گفتند قطعی آب شانتاژ 
خبری است اما این واقعیت دارد

حجت الاسلام والمسلمین امیری امام جمعه 
بخش فشــافویه گفت: خبرنگاران پناه مردم 
هســتند و وظیفه ذاتی خودشان می دانند که 
مسائل مردم را بیان کنند. نقد شما باعث می 
شود مســئولان به خودشان بیایند. اگر کسی 

هم ناراحت می شود مشکل از خودش است.
او با تاکید براینکه یکی از مشکلاتی که حسن 
آباد درگیر آن اســت ، بحث آب اســت افزود: 
بعضی ها گفتند این شــانتاژ خبری است اما 
این واقعیت دارد و نداشــتن آب و برق زندگی 
مردم را فلج می کند. او ادامه داد: جلساتی در 
خصوص آب برگزار شد و ۲ چاه توسط اهالی 
شهر اهدا شده و منتظر نتایج آزمایشات آبفا در 
هستیم. سختی آب حسن آباد بالاست و قابل 
شرب نیست و باید به شبکه آب تهران متصل 

شود تا مشکل اساسی حل شود.
او در پایان گفــت: برای حل گرفتاری مردم 
فشــافویه فکری اساســی کنید این مردم در 

روزهای سخت مدافع کشور بوده اند.

زندان طرح ملی بود اما آیا برای 
تامین آب فکری کرده بودند ؟ 

حســن ایلانلو رئیس شــورای اسلامی شهر 
حسن آباد فشــافویه گفت: انتظاری که من از 
خبرنگاران دارم این اســت که اگر خبرنگاران 
صحبتی می کنند از زبان مردم اســت و شورا 
نیز از زبان مردم می گوید پس شورا را بخاطر 
عدم حل مشکلات متهم نکنند چرا که شوراها 

یک نهاد مردمی است.
او ادامــه داد: ما اگر حرفــی میزنیم حرف 
دل مردم اســت، وجود شهرک صنعتی باعث 
اتفاقــات خیلی خوبی برای حســن آباد بود و 
زمینه اشــتغال را فراهم کرده اما معضلاتی را 
هم ایجاد کرده و یکی از آنها مشکل آب است.

او افــزود: زندان طرح ملی بــود اما آیا برای 
تامین آب فکری کرده بودند ؟ خیر ، چرا باید 

این اتفاق بیافتد؟
از خبرنــگاران عزیز انتظار دارم مســائل و 
مشکلات حســن آباد فشافویه را بیان کنند تا 

از مشکلات پیشگیری شود.

شهرستان ری ظرفیت بارگذاری 
جمعیت را با توجه به زیرساختهای 

موجود ندارد
آبفــای منطقه  حســن حقیقی مدیرعامل 
۶ تهــران با بیــان اینکه چالش هــای آب در 
شهرستان ری جدی خواهد بود گفت: امسال 
تهران اولین اســتان کم بارش در کشور است 
و میــزان بارش ها از ابتدای ســال تا کنون از 
میانگین نرمال سال های گذشته پایین تر است.

او ادامه داد: موضوع زیرساخت ها مشکل امروز 
و دیروز نیســت و اگر امروز  شــهر حسن آباد 
فشــافویه در مرز بحران کم آبی قرار می گیرد 
بخاطر سرریز شدن مشکلات به جنوب پایتخت 
مانند ندامتگاه بزرگ تهران، اســتقرار شهرک 

صنعتی و موارد دیگر است.
حقیقی با اشــاره به طرح خــط لوله انتقال 
آب از تهران به فشــافویه عنوان کرد: مشــکل 
آب فشــافویه با اجرای این طرح آبرسانی رفع 
می شود و آب شرب مناطق جنوب شهرستان 

ری از سد ماملو تامین خواهد شد.
 این طرح از سال های گذشته کلید خورده و 
پس از اجرا، بخش هایی از کهریزک، باقرشهر، 
شهر آفتاب و ندامتگاه را نیز پوشش خواهد داد 
اما فقط بهره برداری از پروژه کافی نیست زیرا 
اگر آبی پشت سد ماملو نباشد، بهره برداری از 

این طرح زیاد مفید واقع نخواهد شد.
افزایش جمعیت در مناطق جنوبی اســتان 
تهــران و در پــی آن افزایش ساخت وســازها 
متناســب با زیرساخت ها نیســت و مردم این 

مناطق را در تامین آب دچار مشکل می کند.

برق  و  آب  نداشــتن   *
را  فشافویه  مردم  زندگی 

فلج کرده است
* سرریز شدن مشکلات 
به جنــوب پایتخت مانند 
تهران،  بــزرگ  ندامتگاه 
و  صنعتی  شهرک  استقرار 
... موجب کم آبی شده است


